
جهانبخش، بازیکن ماه برایتون
علیرضا جهانبخش که برای انتخاب به عنوان بهترین عملکرد ماه دسامبر سال 2019 از سوی هواداران برایتون کاندیدا 

شـــده بود، این عنوان را کسب کرد. ســـایت اینترنتی باشگاه برایتون جهانبخش را به دلیل عملکردی که مقابل بورنموث 

در هفته بیســـتم رقابت های لیگ برتر انگلیس داشـــت و موفق شد سریع ترین گل تاریخ باشگاهش در لیگ برتر را به ثمر 

برساند، در بین کاندیداها قرار داده بود. همچنین نیل مائوپای با توجه به گلزنی در دیدار با آرسنال و آرون موی به دلیل 

نمایش خوب مقابل بورنموث و به ثمر رساندن گل دوم تیمش، دیگر کاندیداها بودند که با جهانبخش رقابت می کردند. 

در پایان نظرســـنجی، جهانبخش با کســـب 65 درصد آرا از سوی هواداران، به عنوان بهترین بازیکن ماه دسامبر باشگاه 

برایتون معرفی شد. موی به عنوان دومین بازیکن، 30 درصد آرا و مائوپای پنج درصد آرا را از سوی هواداران دریافت کرد. 

لغو اردوی خارجی قرمزها مثل استقلال، سپاهان و شهرخودرو

 سازمان بازرسی: بحث امنیتی مطرح نیست
توصیه به صرفه جویی ارزی شد

بعد از اعلام رسمی لغو اردوی خارجی تیم های مختلف ازجمله سپاهان،  استقلال و شهرخودرو، باشگاه پرسپولیس هم از لغو 

اردوی خود خبر داد. پرسپولیس قرار بود از هشتم تا بیستم ژانویه در کمپ الشحانیه اردو بزند و  بازی با الوکره و الشحانیه حتمی 

شده بود؛ اما این اردو حسب تاکید سازمان بازرسی کل کشور به باشگاه برای مدیریت منابع ارزی باشگاه، همچون  اردوی برخی 

تیم های دیگر لغو شد. نکته جالب اینکه تابش، مدیرعامل سپاهان مدعی شد دلیل لغو سفر سپاهان به ترکیه به مسائل امنیتی 

مرتبط بوده که باعث شـــد سازمان بازرسی کل کشـــور با انتشار بیانیه ای این ادعا را رد کند. در این بیانیه آمده است: »سازمان 

بازرسی از ابتدای سال به تمام تیم های باشگاهی پیشنهاد کرده بود که در راستای صرفه جویی ارزی، اردوهای آمادگی خود را 

حتی الامکان داخل کشور برگزار کنند. حتی درخصوص خرید البسه تیم نیز توصیه شده از تولیدات داخلی استفاده کنند. در 

مکاتبه با باشگاه سپاهان هم بر این موضوع توصیه شده و نامه سازمان بازرسی هیچ ارتباطی با بحث های امنیتی نداشته است«. 

 یکی از شروط کالدرون عملی نشد

تشکیل اردو در قطر یکی از چند شرط کالدرون برای ادامه همکاری با پرسپولیس بوده و حالا باید دید بعد از عملی نشدن اولین 

خواسته اش، عکس العمل او در مقابل این تصمیم چه خواهد بود. با توجه به اینکه در بیانیه سازمان بازرسی کل کشور و همچنین 

اعلام تیم ها، عدم برگزاری اردوی خارجی تنها یک پیشـــنهاد برای صرفه جویی ارزی بوده و بحث دســـتوری در کار نبوده، باید 

دید این دلیل می تواند شخصی مثل کالدرون را که نشان داده علاقه چندانی به گوش دادن حرف ها ندارد را قانع کند یا خیر. 

البته از باشگاه پرسپولیس خبر می رسد که اردوی خارجی جزء شروط اصلی کالدرون نیست و او بیشتر روی بحث جذب بازیکنان 

جدید، پرداخت طلب بازیکنان از فصل قبل و پرداخت پول بازیکنان خارجی و البته دریافت قسط دوم پول خودش تاکید ویژه ای 

دارد و اگر باشگاه بتواند به دیگر بندهای مورد درخواست کالدرون عمل کند، او احتمالا برای ادامه کار به ایران بر می گردد. 

در پی اقدام تروریستی ارتش آمریکا و به 

شهادت رسیدن سپهبد قاسم سلیمانی 

و همراهانش، فدراسیون فوتبال آمریکا 

طی حکمـــی اردوی تمرینی تیم ملی 

فوتبال این کشور به میزبانی دوحه را لغو کرد. در گزارشات مشابه و تامل برانگیز از سوی رسانه های 

ورزشی غرب اروپا و آمریکای شمالی به نکته مهمی اشاره شده که قبل از تایید یا تکذیب آن نشان 

از هراس جهانی از منتقمان خون شهید سلیمانی دارد. البته پرواضح است که سربازان سپهبد 

شـــهید قاسم ســـلیمانی هرگز در مرام و منش نظامی خود حمله به غیرنظامیان و افراد بی پناه را 

تصور نمی کنند. ســـازمان های جهانی وابسته به قدرت های نظامی جهان و حاکمیت در آمریکا 

همان تصوری را از دشمن خود دارد که در جان شان نفوذ کرده و گمان می کنند منتقمین خون 

سردار شهید سلیمانی با روش خودشان انتقام خواهند گرفت!

ایندیپندنت در خبر مهمی که هم در روزنامه و هم در وبسایت رسمی آن به عنوان تیتر اول بخش 

ورزشـــی منتشر شده است خاطرنشان کرده که از این پس هیچ جمع آمریکایی در هیچ جایی از 

جهان نمی تواند از امنیت خود اطمینان داشته باشد. در هر حال ترسی که در جامعه جهانی ورزش 

رسوخ کرده باعث شده از هم اکنون به شدت از امنیت جام جهانی 2022 و همچنین المپیک توکیو 

و هر تورنمنت کوچک یا بزرگ جهانی در هراسی جدی باشند. 

نشـــریه ســـان لندن در گزارش خبری روز گذشته خود ضمن اشاره مفصل به سیل مردم در مراسم 

تشییع پیکر شهید سپهبد سلیمانی و همرزمان ایشان و مستندات جک منزس خبرنگار ایندپندنت 

خاطرنشـــان کرد: »ترامپ دســـت به کار اشتباهی زده است. حالا تا سال ها بعد باید هراس یک یا 

چند انتقام بزرگ را داشـــته باشیم. هیچ انســـانی از دخالت سیاست یا اقتصاد در ورزش خشنود 

نیســـت، اما وقتی به یکی از عالی ترین مقامات یک کشـــور این چنین حمله می شود و مردم یک 

کشـــور را این چنین به خروش و خشـــم می آورد دیگر نمی شود همه چیز را با حساب و کتاب های 

جهانی محاسبه کنیم.« 

در ادامه این گزارش آمده است: »جام جهانی 2022 قطر در نزدیکی مرز دریایی ایران از هم اکنون 

پروژه خود را کلید زده و بازی های تدارکاتی، دوستانه و رسمی بسیار است. تیم ملی فوتبال آمریکا 

مجبور شـــده اردوی تمرینی خود را در دوحه لغو کنـــد. تیم ملی آمریکا پس از این در هر کدام از 

بازی های خود برای برقراری امنیت چند برابر گذشـــته مجبور به هزینه کردن اســـت. قرار بود تیم 

ملی فوتبال آمریکا در دوحه یک اردوی آماده سازی داشته باشد و هدف اصلی آشنایی ملی پوشان 

آمریکا با شرایط آب و هوایی در خاورمیانه بود. پیش از این دوحه بارها از تیم ملی آمریکا برای این 

اردو دعوت به عمل آورده بود و خبر قبول این دعوت به یکی از اخبار مهم ورزشـــی در قطر تبدیل 

شده بود. طبق اخبار منتشر شده پیش از این قرار بود دوحه میزبانی کم نظیری از تیم ملی فوتبال 

آمریکا داشته باشد اما اکنون فدراسیون فوتبال قطر نیز در نامه ای که توسط خبرنگار ایندیپندنت 

فاش شده تایید کرده به هیچ عنوان تضمین امنیتی ندارد و اگر اتفاقی برای تیم ملی فوتبال آمریکا 

رخ دهد مسئول مستقیم آن کشور آمریکا خواهد بود.« 

در پایان این گزارش نیز به المپیک توکیو اشـــاره شـــده و آمده است: »هرچند ژاپن و البته جامعه 

جهانی مدعی اســـت مشکلی در برقراری امنیت نخواهد داشت، اما نباید فراموش کنیم که قاسم 

سلیمانی یکی از مهره های کلیدی در مهار نا امنی در خاورمیانه بود و حالا در جمع سربازانی که 

با داعش مقابله می کرد حضور ندارد. این نا امنی یا تهدید فقط از سوی انتقام گیران ایرانی نیست 

بلکه اکنون تروریســـم بین المللی هم ممکن اســـت قد علم کند. تروریسمی که آمریکا نتوانست 

مهارش کند و خود به روش آن یکی از عالی ترین مقامات ایرانی را مورد اصابت موشک قرار داد. 

نشـــریه میرر انگلیس نیز در گزارشی به بازی دوستانه ولز و آمریکا که قرار است در اواخر سال 99 

در استادیوم کادریف برگزار شود، اشاره و اعلام کرد ولزی ها خواستار افزایش تدابیر امنیتی برای 

این دیدار شده اند. 

  ترجمه
ترس جامعه بین المللی ورزش بعد از ترور دشمن اصلی داعش به دستور ترامپ

افزایش هزینه های آمریکا برای برقراری امنیت تیم های ورزشی!

مباشری، معاون استقلال در گفت وگو با »فرهیختگان«:ما هم مثل فولاد موافق لغو بازی هستیم

 دیاباته و میلیچ قرارداد دارند و می مانند      اگر پاتوسی نیاید برایش آلترناتیو داریم      تا آخر هفته دریافتی ها به ۵۰ درصد می رسد

توقعمالیمجیدیپاییناست،بااوقراردادیمنطقیبستهایم

فنایی، دستیارگل محمدی: می مانیم و کارمان را در مشهد تمام می کنیم

شرایط برای حضور ما  در پرسپولیس مهیا نیست 
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برای کسب سهمیه هم قسم شده ایم
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 شماره مسلسل ۳۶۹۰
 سه شنبه ۱۷ دی  ۱۳۹۸
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 شماره ۲۹۵۲

چرا شهریار پیشنهاد 4 میلیاردی ذوب آهن را رد کرد؟ سرخ پوشان امروز اعتصاب می کنند؟

ممنوع الکار نه، دا�یی منتظر
تیم ملی و پرسپولیس است!

قرض ارز برای توافق
130هزار دلاری با کالدرون

بابکسرانیآذر
 مترجم

اســـتقلال همچنان درگیر حواشـــی مختلفی است؛ احتمال 

برنگشـــتن دو بازیکن خارجی، عدم جذب بازیکن جدید، لغو 

اردوی خارجـــی، احتمال اعتصاب بازیکنـــان و تاخیر در آغاز 

تمرینات و... مسائلی است که سوژه گفت وگوی »فرهیختگان« 

با هادی مباشری شد. شخصی که قرار است در پست معاونت 

باشگاه استقلال به کار خود ادامه بدهد. ماحصل این گفت وگو 

را در ادامه می خوانید.

ســـپاهانی ها مدعی شدند که اردوی خارجی شان به خاطر 

مسائل امنیتی لغو شده است.آیا برای شما نامه ای آمده است؟

خیر، این چنین نیســـت بلکه مثل سال قبل امسال هم توصیه 

کردند با توجه به شـــرایط حاکم بر کشور و مشکلات اقتصادی 

که وجود دارد، هزینه هایی که قرار اســـت صرف اردوی خارجی 

شود را در داخل هزینه کنیم هرچند با توجه به تغییرات کادرفنی 

پیش بینی کرده بودیم که زمان لازم را برای برپایی اردوی خارج 

از کشور نداریم و اردوی خود را احتمالا در کیش برگزار می کنیم. 

امکانات و کیفیت زمین چمن نیز شـــرط اســـت و باید در این 

خصوص به جمع بندی برسیم. 

درخصـــوص دیدار با فولاد هم صحبـــت کنید. فولادی ها 

مخالف برگزاری بازی هستند؟ 

به دلیل احتمال آسیب دیدگی بازیکنا ن مان ما هم درخواست 

دادیم تا این بازی لغو شود. از سویی این دیدار می تواند  با توجه 

به تغییر سرمربی، بازی تدارکاتی خوبی تا قبل از دیدار پلی آف 

باشـــد، اما با توجه به اینکه احتمال دارد در این دیدار بازیکنی 

مصدوم شود اگر بتوانیم در حالت استراحت باشیم برایمان بهتر 

است و برای اینکه در آسیا قدرتمندتر ظاهر شویم تقاضا کردیم 

این دیدار لغو شود. باید ببینیم سازمان لیگ می تواند در صورت 

لغو، جای خالی برای این دیدار بعد از پلی آف پیدا کند یا خیر؟ 

چون در هر صورت اگر استقلال به مرحله گروهی صعود کند با 

توجه به دیدار جام حذفی، برنامه های مان فشرده خواهد شد. 

هـــواداران نگـــران میلیچ و دیاباته هســـتند. آیـــا آنها بر 

می گردند؟

عمده ترین مشکل ما تهیه ارز است و باید در زمان های مشخص 

شده به آنها پرداختی داشته باشیم. اختلاف دیگری نداریم. تا 

الان 150 هـــزار دلار به دیاباتـــه پول داده ایم ولی برای پرداخت 

حقـــوق ماهانه باید حواس مان باشـــد واریزی ها عقب نیفتد تا 

گرفتار مباحث قانونی که فیفا به آن اشاره دارد، نشویم. حتی در 

زمان مشخص واریزی های استراماچونی را هم انجام داده بودیم 

و فقط یک ماه عقب افتاد که او هم طبق قوانین فیفا قراردادش را 

فسخ کرد. در هر صورت این دو بازیکن صددرصد مدنظر مجیدی 

هستند و سعی می کنیم خواسته های کادرفنی درخصوص جذب 

بازیکن را تامین کنیم. آنها با ما قرارداد دارند و می مانند. 

موضوع خرید پاتوسی به کجا رسید؟

صحبت های لازم انجام شـــده اســـت. اگر هم موفق نشـــویم، 

آلترناتیـــو برایش داریم که مذاکره با وی انجام خواهد شـــد. ما 

می توانیم دو بازیکن خارجی دیگر که یکی از آنها آسیایی است 

را به تیم اضافه کنیم. 

شنیده می شـــود فرهاد مجیدی برای رسیدن به صندلی 

سرمربیگری استقلال با مبلغی کم استقلالی شده است؟ 

فرهاد در زمان بازیگری نیز در زمانی که بنده در باشگاه سمت 

داشتم؛ با اینکه فیکس و جزء پنج بازیکن برتر تیم بود، اما کمتر 

از ســـایر بازیکنان پول می گرفت و هیچ وقت به دنبال قرارداد 

بزرگ نبود. الان هم نسبت به بسیاری از مربیان دیگر دریافتی 

کمتـــری دارد و در مجموع توقعش پایین اســـت و یک قرارداد 

منطقی با وی بسته ایم. 

صحبـــت از اعتصاب بازیکنان به دلایل مشـــکلات مالی 

شنیده می شود، آیا این موضوع صحت دارد؟

بحـــث واریزی ها برای بازیکنان در حال انجام اســـت و اگر به 

تعطیلی نمی خوردیم دیروز هم ادامه داشت. در این خصوص 

و در واریزی های جدید در قدم اول مطالبات ســـال گذشته را 

به صفر رســـانده و سپس پرداختی های امسال را به 45 تا 50 

درصد خواهیم رســـاند. تا آخر هفتـــه این اتفاق خواهد افتاد و 

با توجه به مبلغی که تامین شـــده هرچه زودتر این کار را انجام 

می دهیم. طبق برنامه قبلی نیز امروز قرار اســـت تمرینات آغاز 

شـــود. 99درصد تا به امروز پرداختی ها انجام شده و قصد آن 

داریم که پرداختی ها را یکسان کنیم.

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

لغو اردوی خارجی قرمزها مثل استقلال، سپاهان و شهرخودرو

 سازمان بازرسی: بحث امنیتی مطرح نیست
توصیه به صرفه جویی ارزی شد

ترس جامعه بین المللی ورزش
بعد از ترور دشمن اصلی داعش به دستور ترامپ

افزایش هزینه های آمریکا
برای برقراری امنیت تیم های ورزشی

عملی نشدشروط کالدرون یکی از 


